

SATU KAJIAN TENTANG TABIAT MENDENGAR
RADIO DI KALANGAN PENDENGAR-
PENDENGAR REMAJA DAN DEWASA

OLEH

JAMILAH MOHAMED

UNIVERSITI SAINS MALAYSIA
PULAU PINANG
1982

ARKIB

rb
fAC895
M22J32

SATU KAJIAN TENTANG TABIAT MENDENGAR RADIO
DI KALANGAN PENDENGAR-PENDENGAR
REMAJA DAN DEWASA

Oleh

Jamilah Mohamed

anak, bapak dan keluarga

yang sering sangringi usaha ku

dan Latihan Ilmiah serta harapan.

untuk memenuhi

sebahagian daripada syarat-syarat

Ijazah Sarjana Muda Sastera Dengan Kepujian

Pusat Pengajian Ilmu Kemanusiaan

UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

TULAU PINANG

1982

SINOPSIS

Latihan Ilmiah ini berbentuk satu kajian terhadap tabiat pendengar radio di kalangan pendengar-pendengar remaja dan dewasa.

Dalam perancangan penulisiannya, pengkaji telah membahagikan kepada empat bab. Tiap-tiap bab akan membicarakan perkara-perkara yang tertentu.

Dalam Bab 1, sedikit latarbelakang mengenai Radio Malaysia telah dibicarakan. Pengkaji telah membuat serba ringkas tentang sejarah perkembangan dan perancangan mengikut mak, bapak dan keluarga yang sering mengiringi usaha ku

Bab 2 dengan doa, galakan serta harapan. kajian, kawasan kajian, kaedah pemilihan responden serta kaedah pengumpulan data, masalah-masalah kajian dan tinjauan bahan bacaan.

Seterusnya di dalam Bab 3, perbincangan adalah diokitar aspek pengumpulan data yang telah dikumpulkan.

Bab 4, sebagai bab terakhir, adalah merupakan satu rumusan dan penutup terhadap kajian yang telah dijalankan. Di sini dikemukakan beberapa cadangan untuk meningkatkan lagi kajian ini agar ia menjadi sebuah kajian yang lebih mendalam dan meliputi aspek yang lebih luas.

SINOPSIS

Latihan Ilmiah ini berbentuk satu kajian terhadap tabiat mendengar radio di kalangan pendengar-pendengar remaja dan dewasa.

Dalam perencanaan penulisannya, pengkaji telah membahagikan kepada empat bab. Tiap-tiap bab akan membicarakan perkara-perkara yang tertentu.

Dalam Bab 1, sedikit latarbelakang mengenai Radio Malaysia telah dibicarakan. Pengkaji telah menyentuh serba ringkas tentang sejarah perkembangan Radio Malaysia, bahagian-bahagian Perkhidmatan Radio dan akhirnya pecahan jenis-jenis rancangan mengikut Rangkaian.

Bab 2 menerangkan tentang tujuan dan skop kajian, kawasan kajian, kaedah pemilihan responden serta kaedah pengumpulan data, masalah-masalah kajian dan tinjauan bahan bacaan.

Seterusnya di dalam Bab 3, perbincangan adalah disekitar aspek penganalisaan data yang telah dikumpulkan.

Bab 4, sebagai bab terakhir, adalah merupakan satu rumusan dan penutup terhadap kajian yang telah dijalankan. Di sini dikemukakan beberapa cadangan untuk memperbaiki rancangan-rancangan radio dan juga untuk melengkapkan lagi kajian ini agar ia menjadi sebuah kajian yang lebih mendalam dan meliputi skop yang lebih luas.